
Åkerbo församling Protokoll 
Kyrkoråd 
 
 
Tid:  2022-09-15 kl 18.30 – 21.00 
Plats: Samlan, Tallboda 
 
Närvarande: 
Ulf Hjertman, kyrkoherde 
Maria Tunred, mötets ordförande 
Camilla Johansson 
Amund Hunstad 
Ingalill Varverud 
Staffan Danielsson, tj ersättare 

Bengt Johansson 
Pia Carlsson 
Lennart Torstensson, tj ersättare 
Agneta Hägg, suppleant 
Agneta Eriksson 
 

 
1. Mötets öppnande och upprop: Kyrkorådets vice ordförande Maria Tunred hälsade välkom-

men, förklarade mötet för öppnat och förrättade upprop.  
2. Val av justerare: Som justerare valdes Lennart Torstensson. 
3. Val av sekreterare: Som sekreterare valdes Camilla Johansson 
4. Godkännande av dagordning: Dagordningen godkändes.   
5. Sammanträdets utlysande: Sammanträdet förklarades vara behörigt utlyst.   
6. Föregående protokoll: Protokollet från föregående kyrkorådsmöte daterat 2022-08-18 

godkändes och lades till handlingarna.    
7. Beslut om energisparande åtgärder:  

På grund av rådande energipriser kan åtgärder behöva göras. Nuvarande elavtal löper fram 
till årsskiftet.  
Kyrkorådet beslutade att:  Om priset för el stiger över 2,50 kr/kWh vid årsskiftet kommer 
nedanstående byggnader under perioden 2023-01-10—2023-04-15, endast ha en 
grundvärme och för övrigt inte värmas upp med undatag för förättningar, då företrädesvis 
begravningar. Byggnaderna är Gistad kyrka, Rystad kyrka, Örtomta kyrka, Bankekinds 
kyrka, Östra Hargs kyrka, Lillkyrka kyrka.  
Samtliga församlingshem kommer, under samma period, att ha en lägre 
inomhustemperatur när de inte brukas för planerad verksamhet eller verksamhet som 
ersätter gudstjänster eller övriga församlingsevenemang.  

8. Beslut om slutinstallation av vattenburen värme från bergvärmesystemet i Törnevalla:   
I samband med att församlingshemmet i Törnevalla fick bergvärme förbereddes så att det 
finns kapacitet även för kyrkan. För att kunna utnyttja denna behöver ett vattenburet 
system med radiatorer installeras i kyrkan. Vid riktigt kallt väder kan de befintliga 
elradiatorerna också användas. 
Kyrkorådet beslutade enligt presidiets förslag att: Gå vidare med att installera vattenburet 
system med radiatorer i Törnevalla kyrka.  

9. Information om Linghems församlingsgård: Projekteringen av Linghems församlingsgård 
är nu pausad på grund av kraftigt ökade byggkostnader och räntor. Presidiet får i uppdrag 
att undersöka alternativ till nybyggnation och att informera om detta vid nästa kyrkoråd i 
oktober. Vid kyrkorådssammanträdet i november ska information finnas om vad som ska 
ske med Linghems församlingsgård.  

10. Beslut om fortsatt projektering av ombyggnad i Gistad kyrka:   



Kyrkorådet beslutade att: Ge presidiet mandat att ta fram detaljritningar för ett 
förfrågningsunderlag samt ta in anbud från entreprenörer.  

11. Beslut om att ta fram ett bygglov för vaktmästarbyggnad:  
Kyrkorådet beslutade enligt presidiets förslag att: Ge kyrkoherden i uppdrag att ta fram 
handlingar till bygglovsansökan och skicka in detta till kommunen.  

12. Information om ny organisation och områdesråd:  Kyrkoherden presenterade ny 
organisation i Åkerbo församling. Det ska bildas tre områden med ett områdesråd i varje 
område. Områdesråden ska ersätta tidigare kyrkmöten. Den nya organisationen ska införas 
vid årsskiftet 2022-2023. Mer information kommer i kommande församlingsguide. 

13. Information om personal:  
Kyrkoherden informerade om aktuellt personalläge, rekryterings- och anställningsärenden. 

14. Information från kyrkoherden, Ulf Hjertman:  
Ulf informerade om:  
Verksamheten är i full gång inom Åkerbo församling. Glädjande med mycket deltagare i 
församlingens barnkörer, barn- och ungdomsverksamhet. Ett axplock av verksamhet: 
Ekängen: Tre barnkörer med sammanlagt 60 barn, Kom och trivs, Pianoundervisning.  
Linghem: Fortsatt läxhjälp, tweenisar, ungdomsverksamhet 
Tallboda: Goodly play grupp. Familjer som haft barn i förskolan ansluter till verksamhet.  
Bankekind: Högt deltagande av barn och familjer som vill delta i verksamhet.  

15. Information från mötets ordförande, Maria Tunred:  
 Maria informerade om:  

• Biskopsvalet, valda elektorer till biskopsvalet har möte den 19 september. Lennart Tor-
stensson ersätter Britt-Marie Alfredsson som elektor. Frågan hur man ska tänka vid 
röstning kom upp och praxis är att ”rösta efter eget förstånd”. 

• Aktuellt om bokmässan i Göteborg.  
16. Övriga frågor: Anmäld fråga diskuterades under biskopssvalet.  
17. Avslutning:  Mötets ordförande förklarade mötet avslutat.  

 
 
  

Maria Tunred Camilla Johansson Lennart Torstensson 
Ordförande Sekreterare Justerare 


